

Date: 1-1-2017

التاريخ: 1-1-2017

Dear Parents/ Guardians

أولياء الأمور الكرام:

We would like to take this opportunity to welcome everyone back to the spring term at DAAS.

نود أن ننتهز هذه الفرصة لنرحب بالجميع في مدرسة دبي العربية الأمريكية لفصل الربيع.

Hopefully you have all had a relaxing break and are now ready for a productive, yet fun and busy new term.

أملين أن تكونوا أمضيتم عطلة مريحة وأصبحتم على استعداد للانطلاق في فصل دراسي جديد مليء بالإنجاز والمتعة والعمل.

Throughout the spring term the children will be learning many new skills and taking part in a variety of school trips and projects. Later in the term we will also be hosting our first parent INSPIRE workshops.

ومن خلال فصل الربيع سيتمكن الطلاب من اكتساب عدة مهارات جديدة كما سيتمكنهم المشاركة في مجموعة متنوعة من الرحلات والمشاريع المدرسية. وفي وقت لاحق على مدى الفصل سنقوم باستضافة أول ورشات العمل الملهمة الخاصة بأولياء الأمور.

We will be sending you information about all of the exciting events to take place at DAAS throughout the term.

كما سنقوم بإرسال جميع المعلومات المتعلقة بجميع الأحداث الشيقة التي القائمة في مدرسة دبي العربية الأمريكية خلال هذا الفصل.

As always our teaching and admin staff are ready and eager to embark with our students on a very successful term.

وكما هو الحال دائماً لدينا، فإن الكادر التدريسي والإداري على استعداد تام للشروع مع طلابنا لخوض فصل دراسي مليء بالنجاح.

Your constant cooperation and support to reach the best educational level for your children is highly appreciated.

إن تعاونكم المستمر ودعمكم الدائم للوصول لأفضل مستويات التعليم لأبنائنا هو دائماً محل شكرٍ وتقدير.

Looking forward to welcoming all our students on January, 2, 2017.

نتطلع للترحيب بأبنائنا الطلاب يوم الاثنين الموافق 2/1/2017.